
Statutární město Ostrava 

městský obvod Svinov                                       Zápis 
                 Zastupitelstvo městského obvodu         

1 

 

 

Zápis z 20. zasedání Zastupitelstva městského obvodu 

Svinov, konaného dne 14.09.2022 
 

Program:                               
 

- zahájení – Ing. Radim Smetana – starosta 

- schválení programu zasedání  

- určení ověřovatelů zápisu 19. zasedání ZMOb Svinov  

- volba mandátové a návrhové komise 

 

1. Schválení programu 

2. Zápis z 13. jednání Finančního výboru Zastupitelstva městského obvodu Svinov 

3. Zpráva o vývoji rozpočtu za 1-6/2022 

4. Rozpočtové opatření – posílení výdajových prostředků na bytový a nebytový fond a 

správu 

5. Rozpočtové opatření – nákup elektronické úřední desky 

6. Žádost o změnu účelu přidělené dotace 

7. Zápis z 12. zasedání Kontrolního výboru Zastupitelstva městského obvodu Svinov 

8. Plnění usnesení Zastupitelstva městského obvodu Svinov 

9. Přejmenování prostranství před kostelem Krista Krále 

10. Rozpočtové opatření – dokrytí výdajů na opravy povrchů komunikací v rámci stavby 

„Oprava vodovodu v oblasti V Závětří, Oprava vodovou v oblasti Nad Porubkou-

Myslivcova“ 

 

Různé 

 

Začátek jednání zastupitelstva v 16:00 hodin 

 

Celkem přítomno členů: 14 zvolených zastupitelů  

 

Omluveni: RNDr. Jiřina Kábrtová, Ing. Tomáš Pastrňák, MBA, Bc. Martin Prusek 

 

Zápis z dnešního zasedání ZMOb Svinov provede paní Lucie Fucimanová. 

 

Uctění památky za Radmilu Jančíkovou minutou ticha. 

 

Zazněla hymna a přečtení slibu zastupitele. 

 

Pan Němec: Slibuji. 

 

Starosta: Všichni jste dostali materiály. Navrhuji doplnit program o čísla 9 a 10. Přejmenování 

prostranství před kostelem Krista Krále a Rozpočtové opatření – dokrytí výdajů na opravy 

povrchů komunikací v rámci stavby „Oprava vodovodu v oblasti V Závětří, Oprava vodovou 

v oblasti Nad Porubkou-Myslivcova“. Máte k tomu někdo něco? 

 

Starosta: Dávám hlasovat o schválení programu včetně bodů 9 a 10 

Hlasování o návrhu 

Pro:  13                                            Proti:  0    Zdržel se: 1 
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Návrh byl schválen 

 

Starosta: Nyní prosím ověřovatele zápisu z 19. zasedání zastupitelstva, aby podali zprávu o 

ověření. Jedná se o Martina Macháče a Viktora Kojdeckého. 

 

Martin Macháč: Zápis jsem četl a vše v pořádku. 

 

Mgr. Kojdecký: Taky jsem zápis četl a nemám připomínky. 

 

Starosta: Dávám hlasovat o ověření zápisu. 

Hlasování o návrhu 

Pro: 14     Proti: 0    Zdržel se: 0 

Návrh byl schválen 

 

Ověřovatelé zápisu z 20. zasedání Zastupitelstva městského obvodu Svinov 

Návrhy: Ing. Eva Poštová, CSc., Ing. Daniel Žitník 

Hlasování o návrhu 

Pro: 14                                          Proti: 0    Zdržel se: 0 

Návrh byl schválen 

 

Volba mandátové a návrhové komise 

Návrhy: Mgr. Viktor Kojdecký, Ing. Hana Hauptová, Ing. Helena Wieluchová 

Hlasování o návrhu 

Pro: 14                                            Proti: 0    Zdržel se: 0 

Návrh byl schválen 

 

ČINNOST STAROSTY 

 

Činnost starosty 06-09/2021: 

16. června 2022 

•  „PD-REKO MK, Svinov-jih, ul. Bří. Sedláčků“ 

• Seznámení s aplikací DOP MAPPA - Databáze ostravských projektů  

 

17. června 2022 

• Zahájení turnaje žaček NÁRODNÍ HÁZENÁ - Sokolovna 

 

19. června 2022 

• Ukončení turnaje žaček NÁRODNÍ HÁZENÁ - Sokolovna 

 

20. června 2022 

• Sbor starostů 

 

22. června 2022 

• Zastupitelstvo města Ostrava - MMO 

• Jednání o rozsahu konečné úpravy povrchů v oblasti ul. V Závětří. 

• Jednání Tomáš Malík GASNET – investice v obvodu 

• Rozloučení s žáky 9 třídy ZŠ Bílovecká 10 - Karlovice 
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23. června 2022 

• Kontrolní den stavby „PD-REKO MK, Svinov-jih, ul. Br. Sedláčků“  

 

11. července 2022 

• Farář Chytil – změna účelu dotace 

 

12. července 2022 

• Kontrolní den stavby „PD-REKO MK, Svinov-jih, ul. Br. Sedláčků“  

 

13. července 2022 

• Jednání p. Horák HYDROSPOR „Oprava vodovodu V Závětří“ harmonogram 

prací při propojování přípojek + odvodnění části komunikace ul. Urbaníkové 

 

20. července 2022 

• Jednání p. Chovančíková – samostatné solární dobíjecí stanice 

• Návštěva letního dětského tábora Šance  

 

21. července 2022 

• „Oprava vodovodu V Závětří“ – rozsah řešení povrchů 

 

22. července 2022 

• Místní šetření ve věci posunutí BUS zastávek na ul. Ostravské  

 

26. července 2022 

• Jednání Henžl stolní tenis – informace o akcích 

 

27. července 2022 

• Návštěva a jednání zástupců vedení Dopravního podniku Ostrava a.s. 

• Jednání Tomáš Čech - komise investiční a grantová 

 

28. července 2022 

• Kontrolní den stavby „PD-REKO MK, Svinov-jih, ul. Br. Sedláčků“  

• Jednání OVAK, VO - POVRCHY - „Oprava vodovodu a VO v oblasti ul. 

V Závětří“ 

 

3. srpna 2022 

• Jednání Březinová DigiDay Czech s.r.o. možnosti spolupráce 

 

4. srpna 2022 

• Kontrolní den stavby „PD-REKO MK, Svinov-jih, ul. Br. Sedláčků“  

 

8. srpna 2022 

• Jednání MG Dance - Mazuch – možnosti pronájmu nebytových prostor 

 

11. srpna 2022 

• Schůzka se spolky – řešení pronájmu SPORTOVNÍ HALY SVINOV  
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22. srpna 2022 

• Jednání přeložka p. Svrčina - stavba „Ostrava-Svinov, Nad Porubkou, výměna 

VNk IE-12-8007073“ 

 

23. srpna 2022 

• Jednání p. Stolková, p. Bobotová - chodník na jižních svazích  

 

25. srpna 2022 

• Školení MMO - ŠKOLSTVÍ  

• Kontrolní den "MÁRNICE"  

• SDŽ Ostrava - schůzka se starostou  

 

29. srpna 2022 

• Jednání English Terry - pronájem nebytových prostor  

• Jednání IDEMIA - HAVLASKOVA Blanka – informace k plánovaným stavebním 

úpravám 

 

30. srpna 2022 

• Jednání Šimík VO - Urbaníkova – úprava VO u opraveného chodníku 

 

31. srpna 2022 

• 1. zasedání volebních komisí - obřadní síň 

 

1. září 2022 

• Vítání prvňáčků Bílovecká 1 

• Vítání prvňáčků E. Rošického 

 

5. září 2022 

• Jednání Tre bau - kancelář starosty 

 

7. září 2022 

• Workshop Koncepci cyklistické dopravy v Ostravě - MAPPA  

• Jednání k projekčním přípravám okružní křižovatky na silnicích III/4785 x I/11 v 

Ostravě-Svinově – Ing. Melichárek 

 

8. září 2022 

• Jednání Lacinová MMO – dotace z NÁRODNÍ SPORTOVNÍ AGENTURY 

 

10. září 2022 

9:00 - 10:00 Vítání občánků 

10:30 - 11:30 Vítání občánků 

 

Další pravidelná jednání: 

• Každý první pátek v měsíci návštěva MĚSTSKÉ POLICIE – bezpečnost v obci 

Výsledek: Předávání informací o vývoji kriminality a předávání požadavků MOb Svinov 

 

• Pravidelné schůzky s ředitelem TD  

Výsledek: úkoly pro TD 
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Starosta: Máte někdo nějaké dotazy? 

 

Ing. Mitura: Jen bych doplnil. Nejedná se vyloženě o chodník Lidl, ale v současné době, 

možná už 30 let nefunguje žádný legální přístup na ulici Nad Porubkou. Všichni víme, o čem 

je řeč. Je tam nějaký chodník, který je na území rodiny Bártů a toto by byla šance, jak se 

vůbec dostat legálně na ulici Nad Porubkou k autobusu. 

 

Starosta: Já to ještě doplním. Samozřejmě jsem ten posudek předal společnosti Lidl a udělal 

jsem to záměrně, protože společnost Lidl uvažuje o spolufinancování nebo připojení se částky 

peněz při koupi toho pozemku. 

 

Ing. Dvorský: Minulý týden byla poslední komise pro životní prostředí, tak jsem tam hovořil 

o Bártově parku s náměstkyní Šebestovou a ta říkala, že pokud volby nějak dopadnou a ona 

bude pořád v té branži, tak to bude jeden z prvních bodů, které bude řešit a pozval jsem ji do 

Svinova. 

 

Ing. Samková přečetla činnost Úřadu městského obvodu Svinov. 

 

K bodu 2) programu: s úvodním slovem předkladatele  

Bod 1: Zpráva o vývoji rozpočtu k 30. 6. 2022 
 

FV byly předloženy tyto materiály: 

• Zpráva o vývoji rozpočtu k 1–6/2022 

• Plnění příjmů k 30. 6. 2022 

• Čerpání výdajů k 30. 6. 20212 

• Přehled rozpočtových opatření roku 2022 dle časové posloupnosti  

• TD – Zpráva o výsledku hospodaření k 30. 6. 2022 

• ZŠ a MŠ – Rozbor hospodaření k 30. 6. 2022 

• ZUŠ – Rozbor hospodaření k 30. 6. 2022 

Rozpočet na r. 2022 byl schválen ve výši 101.478 tis Kč. Během první poloviny roku 2022 byl 

navýšen na 117.065 tis Kč, tj. o 15.587 tis Kč. Největší podíl na růstu objemu rozpočtu za první 

polovinu roku má zapojení volných zdrojů městského obvodu a investiční transfery z rozpočtu 

statutárního města Ostravy. 

Struktura položek s uvedením finančního objemu je podrobně popsána v důvodové zprávě 

materiálu a v Přehledu rozpočtových opatření roku 2022 dle časové posloupnosti. 

Plnění příjmů (34,42%) a čerpání výdajů (43,25%) je odpovídající polovině roku. Nižší plnění 

příjmů je ovlivněno zasíláním dotací ze státního rozpočtu a rozpočtu města Ostravy (k 30. 6. 2022 

vykazují přijaté transfery plnění 28 % celkového objemu rozpočtu). 

 

K hospodaření příspěvkových organizací:  

• Hospodářský výsledek ZŠ a MŠ k 30. 6. 2022  1 840.648,72,-Kč  

• Hospodářský výsledek ZUŠ k 30. 6. 2022   19.241,33,-Kč  

• Hospodářský výsledek TD k 30. 6. 2022  -96.490,36,-Kč  

 

Základní škola a mateřská škola a Základní umělecká škola Dobroslava Lidmily vykazují k  

30. 6. 2022 zisk. Technický dvůr vykazuje ztrátu, tato ztráta je způsobena zejména zvýšenými náklady 

při čerpání účelové dotace na Přednádraží.  

 

 



Statutární město Ostrava 

městský obvod Svinov                                       Zápis 
                 Zastupitelstvo městského obvodu         

6 

 

 

Všechny předložené materiály ve Zprávě o vývoji rozpočtu MOb Svinov za 1-6/2022 jsou pečlivě 

a přehledně zpracovány, poskytují vyčerpávající podklady pro posouzení hospodaření Městského 

obvodu Svinov i jím zřízených příspěvkových organizací. V čerpání rozpočtu k 30. 6. 2022 

nenašel finanční výbor žádná pochybení.  

 

Bod 2: Kontrola stavu pohledávek k 30. 6. 2022 
FV byly předloženy tyto materiály: 

• Pohledávky bytové správy k 30. 6. 2022 

• Pohledávky ostatní k 30. 6. 2022 

V porovnání s koncem roku 2021 vykazují pohledávky po splatnosti v oblasti „ostatní“ i v oblasti 

„bytové správy“ významný pokles. V oblasti „ostatní“ je to o 179.520,-Kč a v oblasti „bytové 

správy“ o 172.029,-Kč  

Hospodaření v oblasti pohledávek považuje finanční výbor za standardní. 

Starosta: Zápis bereme na vědomí 

 

K bodu 3) programu: bez úvodního slova předkladatele 

Diskuze: 

Ing. Wieluchová: Tady máte regulace dopravy ulice Stanislavského II za 385 tis. Kč, co se 

tam dělo? Teda kromě toho, že se tam nastříkala 30. 

 

Starosta: Tam byly posudky. 

 

Ing. Wieluchová: To ale není regulace dopravy, ne? 

 

Ing. Mužík: Jedná se o projekt. 

 

Starosta: Pan Mužík mi to připomněl. My jsme nechali udělat projektovou dokumentaci na 

parkování - pokračování. Tam, kde vy jste začali, my pokračujeme. 

 

Ing. Wieluchová: To je projektová dokumentace? 

 

Starosta: Ano. 

 

Starosta: Takže tady opět bereme na vědomí. 

 

K bodu 4) programu: bez úvodního slova předkladatele 

Bez diskuze. 

Starosta: Dávám hlasovat o schválení rozpočtového opatření 

Hlasování o návrhu 

Pro: 10                                             Proti: 0    Zdržel se: 4 

Návrh byl schválen 

 

K bodu 5) programu: bez úvodního slova předkladatele 

Diskuze. 

Ing. Wieluchová: Proč je to zadáno napřímo? Tady není jiný výrobce toho? 

 

Paní Fucimanová: Dělaly jsme průzkum. Některé obvody májí právě elektronickou úřední 

desku od této firmy a jsou s ní spokojení. Navíc firma je z Ostravy, tak ušetříme na dopravě.  
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Starosta: Dávám hlasovat o schválení rozpočtového opatření 

Hlasování o návrhu 

Pro: 13                                             Proti: 0    Zdržel se: 1 

Návrh byl schválen 

 

K bodu 6) programu: bez úvodního slova předkladatele 

Diskuze. 

Ing. Wieluchová: Já jsem z toho vyčetla, že jsou ty schody částečně naše. 

 

Starosta: Ano. 

 

Ing. Wieluchová: A jak částečně? 

 

Starosta: Dva schody jsou naše a jeden je jeho. 

 

Ing. Wieluchová: S tím se nedá nic dělat? 

 

Starosta: On tu žádost podal tak, že je to ucelený prvek ke kostelu. Oni došli k závěru, že 

nechtějí tu dotaci na schody a chtějí změnit účel té dotace na něco jiného. 

 

Ing. Wieluchová: Oni nechtějí opravit ty schody? 

 

Starosta: Ne. Oni chtějí, až my budeme opravovat ty dva naše, tak on si opraví ten jeden 

v rámci toho projektu opravy chodníků. 

 

Mgr. Kojdecký: Takže to je na ty zvony. Takže je to další dotace? 

 

Starosta: Ne, změna účelová dotace, že jim nedáme na schody, ale dáme jim na zvony. 

 

Mgr. Kojdecký: Není to další dotace, ale v podstatě ty schody bude opravovat úřad. Kdyby se 

to vzalo zpátky a on žádal dotaci na zvony, protože ten chodník bude opravený, tak je to 

v podstatě další dotace jo?  

 

Starosta: Dalo by se to tak říct. 

 

Mgr. Kojdecký: Takže my podporujeme tento spolek dalšími penězi. Schody jim opravíme. 

 

Starosta: V té variantě A je zamítnutí změny účelu. 

 

Starosta: Dávám hlasovat o Variantě A – neschválit změnu účelu 

Hlasování o návrhu 

Pro: 1                                     Proti: 0    Zdržel se: 13 

Návrh nebyl schválen 

 

Ing. Žitník: Neměli bychom teď hlasovat o variantě B? Když jsme nepřijali usnesení 

k variantě A?  

 

Starosta: Usnesení jsme nepřijali a odpověď žadateli půjde, že zastupitelstvo nerozhodlo a on 

může podat tu žádost znovu na ty zvony na novém zastupitelstvu. 
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Ing. Poštová: Možná bychom měli hlasovat odděleně, protože my jsme tím pádem nezrušili to 

usnesení. 

 

Starosta: Nechali jsme ho bez rozhodnutí. Pokud to původní nezrealizuje, tak ty peníze 

zůstanou, kde jsou. 

 

Ing. Poštová: Měli bychom zrušit to usnesení, aby to vrátil. 

 

Starosta: On tu smlouvu nepodepsal, takže ani peníze nedostal.  

 

Ing. Poštová: Ale papírově máme, že usnesení není zrušeno ne? 

 

Starosta: Dáme, že jsme projednali a rozhodli o zrušení. 

 

Ing. Wieluchová: Zastupitelstvo neschválilo změnu dotace a ruší usnesení č. a navrhuje vrátit 

finance. 

 

Ing. Poštová: My jsme to A neodsouhlasili. 

 

Starosta: Budeme hlasovat o variantě projednalo……věta nedokončena 

 

Ing. Wieluchová: Kdybychom jednali o variantě A, tak bychom to zrušili. 

 

Starosta: Ano. 

 

Ing. Wieluchová: A nesouhlasíme, aby to použili na zvony. Tím, že se to neodsouhlasilo, tak 

jsme nezrušili to usnesení. 

 

Ing. Žitník: Pakliže chceme hlasovat, tak máme návrhovou komisi, tak ať zadefinuje usnesení 

a můžeme hlasovat. 

 

Ing. Wieluchová: Než začneme znovu a uděláme to jako komise. V případě, že bychom se 

shodli na variantě A, tak se to všechno tím řeší. 

 

Starosta: Ano. 

 

Ing. Wieluchová: jen, aby bylo jasno. Zruší se usnesení a nebude to použito na zvony. Takže 

my navrhneme revokaci hlasování a navrhneme odsouhlasit variantu A, a tím pádem by to 

mělo být čisté. 

 

Starosta: Takže hlasujeme o revokaci usnesení a potom budeme hlasovat znovu. 

 

Ing. Wieluchová: První budeme hlasovat o revokaci usnesení. 

 

Starosta: Dávám hlasovat o revokaci usnesení. 

 

Ing. Poštová: Měli bychom hlasovat, že se bude znovu hlasovat. 

 

Starosta: Tak pojďme hlasovat o tom, že budeme znovu hlasovat 
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Hlasování o návrhu 

Pro: 13                                            Proti: 0    Zdržel se: 1 

Návrh byl schválen 

 

Starosta: Teď budeme hlasovat znovu o variantě A 

Hlasování o návrhu 

Pro: 7                                            Proti: 0    Zdržel se: 7 

Návrh nebyl schválen 

 

Starosta: Výsledek je takový, že panu biskupovi půjde dopis, že se zastupitelstvo neusneslo. 

To usnesení se nezrušilo, trvá, což znamená, že si ty peníze může stále vzít na schody. 

 

Ing. Žitník: Já bych navrhoval hlasovat o variantě B. 

 

Starosta: Dobře, tzn., že jsme projednali žádost, rozhodli jsme zrušit usnesení a rozhodli jsme 

poskytnout dotaci na zvon 

 

Starosta: Teď budeme hlasovat o variantě B 

Hlasování o návrhu 

Pro: 3                                      Proti: 1    Zdržel se: 10 

Návrh nebyl schválen 

 

K bodu 7) programu: s úvodním slovem předkladatele 

Komise se sešla 31.08.2022 

Byla provedena kontrola usnesení č.0173/ZMOB-Svi/1882/18 až 0183/ZMOb –Svi 1822/18 

a 0184/ZMOb-Svi/1822/19 až 0198/ZMOB-Svi/1822/19, kontrola bez připomínek. 

Dle usnesení č.0191/ZMOB-Svi1822/19 bylo uloženo vedoucímu odboru financí a správy     

majetku zajistit odpis pohledávky dle bodu 2) tohoto usnesení. Kontrolou bylo zjištěno, že 

pohledávka byla odepsána k 30.6.2022. 

Náplní činnosti KV ve 4. čtvrtletí do ustanovení nového KV po komunálních volbách bude 

kontrola usnesení RMOb a 20. ZMOb popř. plnění dalších úkolů stanovených 20. ZMOb. 

 

Starosta: Zápis bereme na vědomí 

 

K bodu 8) programu: bez úvodního slova předkladatele 

Bez diskuze: 

Starosta: Projednali jsme plnění usnesení 

 

K bodu 9) programu: bez úvodního slova předkladatele 

Diskuze: 

Ing. Poštová: Já jsem tady pamětník. Toto se projednávalo, tak před 16 lety a tehdy nám 

s úsměvem sdělili z města, že to náměstí není. Můžeme si hrát na to, že si tady chceme 

přejmenovat náměstí, ale to náměstí není, takže já bych navrhovala to vůbec neprojednávat. 

 

Bc. Štekbauerová: Teď přišel ten posudek z názvoslovné komise, že to náměstí je. 

 

Starosta: Výpis z usnesení z 18. jednání komise a ti poslali, že s tímto návrhem souhlasí. 

 

Ing. Poštová: Já nevím, který pán to navrhuje, ale jestli si neplete komunardy s komunisty. 
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Starosta: On určitě ne. 

 

Ing. Žitník: Já bych chtěl říct, že dnes to už náměstí je oficiálně. 

 

Mgr. Kojdecký: Jaký je důvod k tomu přejmenování? Člověk je tady historicky na něco 

zvyklý. 

 

Starosta: Zasedá proto komise a nějakým způsobem to mění. Příklad bylo Mannesmannova 

ulice, obecně se tomu říkalo přeložka Bílovecké a přejmenovalo se to na ulici 

Mannesmannovou. Každý občan si může podat žádost. To skončí na komisi, která rozhoduje 

v rámci města, a to vydá nějaké stanovisko. 

 

Ing. Poštová: Město o tom nerozhoduje. Řekne, jestli to je možné nebo ne. To, co tady řekl 

pan Kojdecký, že si někdo řekne, že se to bude jmenovat jinak, to se mi nezdá, když to nemá 

žádnou podstatu. 

 

Mgr. Hrušková: Návrh podal p. Leo Žídek, toho asi těžko budeme podezřívat, že si plete 

komunardy s komunisty, a navíc byl oceněn prezidentem republiky řádem Bílého lva. Na 

prostranství před kostelem se kardinál Tomášek a jeho jméno hodí víc než komunardů. Můj 

osobní názor. 

 

Ing. Poštová: Víte, co to slovo znamená? 

 

Mgr. Hrušková: Kardinál Tomášek? 

 

Ing. Poštová: Ne komunardi? 

 

Starosta: Ten materiál je na stole a můžete samozřejmě hlasovat proti nebo se zdržet. 

 

Ing. Wieluchová: Samozřejmě ta komise na městě to řešila, pokud to dobře chápu, že náměstí 

Komunardů na náměstí kardinála Tomáška. 

 

Starosta: Ano. 

 

Ing. Wieluchová: Tady padl argument, že to není náměstí. Oni jenom řešili, jestli to není 

někde duplicitně, tím pádem to schválili a teď jde o to, jestli to je náměstí nebo prostranství. 

 

Starosta: Před chvílí řekl pan Žitník, že to je náměstí i v mapách to je náměstí. 

 

Pan Macháč: I dopravní podnik to má vedené jako náměstí. 

 

Ing. Mitura: Jen technickou poznámku. Komunardi, to je francouzská revoluce. Kdo to byli 

komunardi? Dá se možná říct, že předchůdci následujících komunistů. Ta myšlenka byla 

hodně podobná. Já nechci k tomuto mířit, ale chci říct, že jestli komunardi mají větší vztah ke 

Svinovu než kardinál Tomášek. 

 

Ing. Hauptová: Vy jste zřejmě nebyli účastni ceremoniálu na umístění pamětní desky 

kardinála Tomáška, která se tam umístila u příležitosti jeho primice, která se konala právě 

v tomto kostele, proto to je tak důležitý akt. Není to jenom to, že by si někdo jenom 

vzpomenul, teď se to bude jmenovat Josefa Nováka. 



Statutární město Ostrava 

městský obvod Svinov                                       Zápis 
                 Zastupitelstvo městského obvodu         

11 

 

 

 

Starosta: Dávám hlasovat o přejmenování náměstí Komunardů 

Hlasování o návrhu 

Pro: 9                                           Proti: 3    Zdržel se: 2 

Návrh byl schválen 

 

K bodu 10) programu: s úvodním slovem předkladatele 

Bez diskuze. 

Starosta: Dávám hlasovat o rozpočtovém opatření 

Hlasování o návrhu 

Pro: 12                                              Proti: 0    Zdržel se: 2 

Návrh byl schválen 

 

Různé: 

Starosta: Vodoteč Mlýnka se řešila z hlediska toho, že se soukromým vlastníkem se nenašla 

cesta řešení. Dneska jsem mluvil s panem náměstkem Šrámkem z Diama a ten mě ujistil, že si 

nechali udělat studii bez těchto pozemků a definitivní informaci by měl mít na konci září. Co 

se týče odhlučnění ulice Rudné, tak to se provádí a provádí se oprava na ulici Ostravské těch 

zastávek, co jsme se bavili. Na novém zastupitelstvu zůstanou další cíle. Například se chystá  

rekonstrukce a vybudování nové kanalizace na ulici Podzimní, Zátiší a Soukromá a 

samozřejmě propojení kanalizace na ulici Polanecké. Jak jsem již zmiňoval kruhové 

křižovatky na výjezdu na rampu na dálnici na ulici Polanecké, tam se v současnosti chystá 

projektová dokumentace na kruhový objezd, který bude umístěn na výjezdu u přeložky 

Bílovecké, tam jsou taktéž často dopravní nehody. Takže to jsou věci, které probíhají a které 

se chystají. Samozřejmě do příštího roku by mohlo být zahrnuto pokračování rekonstrukce 

dokončování osvětlení na Jižních svazích, což jsou ulice Květinová, Elzy Trioletové, 

Rošického a přilehlé ulice. Samozřejmě doufám, že nějakým způsobem dopadne projednávání 

ohledně odkupu pozemků, v případě by se v následujícím volebním období mohla udělat 

projektová dokumentace na udělání chodníků. 

 

Ing. Dvorský: Byl předán požadavek na odbor dopravy magistrátu města na komunikaci 

Ostravské před radiokomunikacemi u hřbitova, tam to nesplňuje podmínky délek od sjezdu a 

výjezdu. Navrhovalo se řešení, že napojit to před těmi radiokomunikacemi. Oni udělají 

kalkulace, které navrhnou řešení. Je tam řešení, které bylo navrženo už před dvěma lety, že by 

se to aktivovalo ne přes F rampu. Jsou tam městské pozemky, takže by se jednalo o napojení a 

o komunikaci jako takovou, ale to je v jednání. 

 

Starosta: Pokud se dělají napojovací pruhy, tak tam musí být sto metrový pruh, který tam 

není, proto se zrušil ten sjezd, který tam stávající je. Úvaha útvaru hlavního architekta, 

protože to řešíme s kolegou Dvorským už dlouho, že by se z Ostravské najíždělo rampou, 

která by se napojila na rampu u technického dvoru, kde by se dělal kruhový objezd a tam se 

realizovalo napojení. Prošlo by to přes celou Sibiř na druhou stranu. To byla jedna z úvah, 

které se vedou na útvaru architekta. S tím, že by se samozřejmě tím pádem mohlo umožnit 

výstavbě rodinných domů nebo zástavbě, protože tam dneska není provedena územní studie, 

takže tam dneska není řešeno území jakoby z hlediska výstavby. Není definováno, co tam 

může být. Cítíme, že Janová jako taková se rozrůstá jak naše část, tak i Polanecká a ti lidé 

potřebují rychlý tranzit na Rudnou a samozřejmě na dálnice. 

 

Ing. Dvorský: Pro nás by bylo výhodnější, kdyby to bylo oboustranně, ale bohužel všechno 

visí na penězích. 
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Ing. Poštová: My jsme s paní zastupitelkou Jančíkovou v červenci hodně diskutovaly a 

hodnotily volební období 2018–2022. Srovnávaly rozsah investičních akcí města 

v jednotlivých obvodech. Výsledek byl pro Svinov tristní.  Konkrétní informace k investicím 

města do obvodů může uvést paní Wieluchová. Za klub ODS chci paní Radce Jančíkové 

upřímně poděkovat za obětavou a velmi kvalifikovanou spolupráci. Jelikož jsou letošní volby 

nezvykle brzy, chybí mi asi 1 měsíc do výročí 32 let mé práce v zastupitelstvu, z toho téměř 

12 let jako starostka.  Dovolím si tedy s určitým nadhledem, v souladu s názorem členů klubu 

ODS, posoudit výsledky minulých 4 let. Investiční projekty ve Svinově pouze dobíhaly, nebo 

byly realizovány jen ty, které byly připraveny v některém z minulých volebních období.  

O jejich zdárnou realizaci se zasloužil zejména tým zkušených, erudovaných pracovníků   

ÚMOb. Rada, potažmo pan starosta žádnou invenci, vizi rozvoje obvodu neměl a asi nemá. 

Pravdou je, že ČSSD neměla na velké radnici zastoupení, ale dle našich informací pan 

starosta ani žádnou iniciativu nevyvíjel. Úkoly v oblasti kulturní, sportovní a dalších, které 

jsou v gesci místostarostů, byly díky nim plněny a obvod fungoval.  Resumé je však takové, 

že by stejně fungoval i bez pana starosty. Toho hodnotíme jako výtečného řečníka, slibem 

neurazí a na větší radnici by se možná hodil na funkci mluvčího. Otázkou je, zda přerod 

Sociální demokracie do uskupení ČSSD+NK Pro náš Svinov nějakou vizi a možnosti jejich 

prosazení bude mít. Obvodu přeji, aby byli zvoleni schopní, perspektivní zastupitelé, aby se 

Svinov rozvíjel, aby byl výtečným místem k bydlení.  

 

Starosta: Nesdílím tento názor a samozřejmě útok před volbami na moji osobu je v pořádku a 

patří to k tomu. Jedinou poznámkou je, v jakém stavu jsme převzali technický dvůr, v jakém 

stavu bylo personální zabezpečení na technickém dvoře, které bylo tristní. Změnilo se to 

samozřejmě v rámci kvalitního dosazení vedení technického dvora. Co se týče investičních 

akcí, tak jste paní Poštová zapomněla na jednu věc. V době covidu jsme byli bohužel omezeni 

z hlediska investičních akcí a jako takové moc dobře víte, že o tom nerozhoduje obvod, ale 

obvod dostává peníze na základě dotací a požadavků. My jsme v celém volebním období 

zpočátku jsme se snažili dotáhnout rozjetou část vašich investičních akcí, kterou byla 

Bílovecká 10, bylo sportovní hřiště a stejně jako já dobře víte, že ta investice je 100 mil. Kč. 

V době, kdy ty prostředky nejsou, materiály nejsou, a hlavně pokud jste sledovala, jak se 

vybírala firma na výstavbu sportovní haly v Třebovicích, tak byste věděla, co jste řekla, že to 

není úplně košer ani úplně fér, ale rozumím, je to předvolební boj. 

 

Ing. Wieluchová: Já bych s tím, co tady říkáte nesouhlasila, protože technický dvůr nemá nic 

společného s investicemi. Ostrava měla na rozpočet na toto volební období 12 mld. Kč., 4,4 

mld. Kč do investic, takže to bylo velice ambiciózní. 3,5 mld. Kč pro investování a zbytek šly 

do účelových fondů. Já jsem si vybrala některé akce, které proběhly v obvodech města 

Ostravy a všude byl covid, tak například KD Poklad, který se dostavuje za 450 mil. Kč, 

sportovní hala ve Staré Bělé 49 mil. Kč, MŠ Klubíčko 80 mil. Kč, sportovní hala Třebovice 

91 mil. Kč, dům pro seniory Krásné Pole 73 mil. Kč, dům s pečovatelskou službou na ulici 

Dělnické, tam dělali venkovní atrium za 92 mil. Kč, modernizace sportovního areálu Poruba 

za 223 mil. Kč, takže i v době covidu se dělaly významné akce. Mimo to bylo možné požádat 

o profinancování dokumentace projektů různých sportovních věcí, byla celoplošná akce města 

Ostravy, že vytipovávají lokality pro vybudování workoutových hřišť za 700 tis. Kč jedno. Už 

to několik obvodů má a další se řeší. My o tom nemáme ani ponětí, že to existuje. Mě by teda 

zajímalo, jestli má tato rada připravené nějaké projekty pro budoucí období, protože to, co jste 

dobíhali vy, dělala rada předtím, předtím, předtím. Takže když ty projekty nejsou, není vize, 

tak není na čem stavět. 
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Starosta: Možná jste nejela po ulici Evžena Rošického, tam jedno workoutové hřiště je 

postaveno za nás, ne za vás a jestli jste to studovala více, tak jsme investovali do věcí, které 

jsou potřebné pro lidi, a to jsou chodníky a povrchy. Co se týče těch akcí, které jste tady 

jmenovala, tak z 99 %, to byly akce, které byly v obvodech, které mají více než 50 tis. 

občanů. Což je Poruba, Jih a jiné. 

 

Ing. Wieluchová: Třebovice, Stará Bělá. 

 

Starosta: Dovolte, abych dokončil, co jsem chtěl, já jsem vám do toho taky nevstupoval. Jestli 

se zamyslíte a přečtete si od koho jdou ty peníze, tak zjistíte, že jdou ze sportovní agentury. 

Ty peníze tam jdou proto, že měli hotové stavební povolení a pouze tři projekty ve městě se 

mohli podat na tuto agenturu, proto dneska řešíme, že náš projekt Bílovecká 10 sportoviště 

půjde do nově vypsané dotace na tyto povrchy. Mimo jiné, jestli jste si stačili povšimnout, tak 

co jsme měli prostředky a vy hlasujete stejně jako my, tak jsme rozšířili a investovali jsme do 

občanů tím, že jsme zlepšili na národní házené jsme koupili tribuny. Udělali jsme další x věcí, 

které nejsou tak možná úplně vidět, ale např. povrchy 127 mil. Kč nebo celá stavba Bratří 

Sedláčků 27 mil. Kč, které šly z rozpočtu města. Vytáhli jsme 4 mil. Kč na opravu lesíku, 

který byl po dobu vašich předchozích vlád nebyl v podstatě udržovaný a za 4 mil. Kč 

proběhla celková rekonstrukce. Možná nejsou ty věci vidět, ale jsou to věci potřebné 

občanům. Například x metrů chodníků. Zkusme chodníky na Elektrárenské, na Rošického, 

zkusme chodník a komunikace, které se slibovali 10 let za zeleninou a stála 2 mil. Kč 

například. Čte se to dobře, že postavili kulturní dům Poklad, jenže stejně tak dobře jako já 

víte, že čtete ta čísla a rozumíte tomu líp než já, protože já jsem technik, vy jste ekonom. 

Sportovní hala během covidu nás stála 500 tis. Kč mínus. Upozorňuji na to, že jsme to museli 

zaplatit. My projekty samozřejmě chystáme. Jedná se o projekty občanům, které je nejvíc 

trápí. Chceme dotáhnout projektovou dokumentaci na ulici Jelínkovou, na ulici Dr. Kudely, 

chceme dodělat komunikace. 

 

Ing. Wieluchová: Vy říkáte, že byl covid, ale pořád se stavělo. Všechny obvody dělají cesty a 

chodníky i my jsme je dělali. Není to nic nového. My jsme nechávali 13 mil. Kč, takže ty 

peníze na tu halu byly. Bylo to pokryto. 

 

Starosta: Kterou halu máte teď na mysli? 

 

Ing. Wieluchová: Říkal jste, že ta hala stála 500 tis. Kč mínus. Měli jste peníze, které jste 

mohli použít. 

 

Starosta: Hlasovali jsme všichni, takže jste ta čísla viděla. 

 

Ing. Wieluchová: Tak neříkejte, že by to byla nějaká vaše zásluha. Tady bylo 13 mil. Kč. Jde 

jenom o to, že tady nejsou žádné projekty, na které se dá navázat. Chodníky a cesty jsou 

v pořádku, to se dělá v každém obvodě. Když je projekt a objeví se peníze, tak to pak jde 

rychle. Pokud není projekt, než se zpracuje projekt, tak se přijde o peníze. To je normální 

standardní postup, který funguje na všech obvodech. 

 

Starosta: Myslím si, že byste se měla podívat a vidíte, co se hlasuje v radě, a které se týkají 

investičních akcí. Mimochodem se dělaly jiné věci, které nejsou tak viditelné, ale dělali se pro 

občany. Například úprava kruhových objezdů, to je malá investice, ale je to věc, která byla 

hodně lidem trnem v oku. Když si vzpomenete, když se hlasovalo dříve, než se šlo k volbám, 

tak ty  
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krtince, tam lidé nechtěli. Na to všechno se dělali projekty, ať jsou malé, ale intenzivní. Co se 

týče covidu, tak vy máte samozřejmě pocit, že se dělalo málo. Samozřejmě víte stejně jako já, 

jak se hlasovalo. Investice 13 mil. Kč, o kterých vy tady mluvíte, jsme my chtěli dát a byli 

jsme s tím srozuměni a ty peníze tam do dneška jsou, tak jsme je chtěli dát do toho Slezáku, 

chtěli jsme spolupracovat se spolky, chtěli jsme jim pomoct, ale zjistili jsme, že na základě 

projektu, který jsme si část převzali a taky jsme o tom hlasovali, že si převedeme část 

projektu, abychom to byli schopni vybudovat, nám projektant původně tvrdil, že to stojí 7 mil. 

Kč nebo 8 mil. Kč, ale potom přišel s 30 mil. Kč a my máme 13 mil. Kč a spolufinancování 

města nebylo. Máme na to stavební povolení, je to projekt města, který to naprojektoval a 

nechtěl do toho investovat. Já vás nemusím poučovat, protože jste byla bývalá starostka a 

četla jste to, v akčním plánu proto volební období bylo napsáno pro školství, vybudování 

sportovního hřiště za Bíloveckou 10. Když si to dneska vezmete, tak zjistíte, že to tam vůbec 

není. Oni to vyškrtli z toho plánu.  Teď se objevuje nový dotační titul, který má naspáno, že 

můžete žádat o dotaci, ale ta je bohužel do výše 40 mil. Kč. Takže uvidíme, jestli se nám to 

podaří a město právě hledá ty, kteří mají to stavební povolení, a to my máme. Máme proti 

všem ostatním obvodům výhodu. 

 

Ing. Wieluchová: Mě se nemusíte ospravedlňovat, já jen říkám, že nejsou připraveny projekty, 

kromě toho, co byl před čtyřmi lety. Nejsou připraveny nové projekty pro další volební 

období. Každá rada dělala cesty a chodníky. Každý se snažil, aby byl lepší ten Svinov, ale 

vždycky byl nějaký projekt připravený, který se prostě posune dál. Za vás není ani jeden nový 

projekt. Vše dobíhá, co bylo připraveno. 

 

Starosta: Takže jste dneska hlasovala o peníze na projektovou dokumentaci na parkování v té 

oblasti navazující na vaši Stanislavského, tak to není projektová dokumentace, ale je to 

v podstatě zadarmo. 

 

Ing. Wieluchová: To je přepracovaná projektová dokumentace na tu část. 

 

Starosta: To není pravda. Je to celé předělané. Jsou tam udělaná nová parkovací místa, které 

jste tam neměli a neřešili jste to v té oblasti. 

 

Ing. Dvorský: Vy jednu věc vytýkáte zastupitelům. Existuje nějaká Bílá kniha investic, do 

které příspěvky každoročně se odhlasovávají i vy je odhlasováváte. Prolistujte si usnesení, 

přečtěte si to, tam to všechno je. Nechci hovořit o covidu, když ho pominu, tak dobře všichni 

víte, že město schraňuje své velké investice finanční prostředky a všechny městské obvody 

byly kráceny na jejich investičních akcích. Všichni jsme s tím pracovali, tak s tím pracujte 

dále. 

 

Ing. Poštová: Všichni víme, co všechno je třeba podnikat, tlačit na město atd. Já mám 

informace, že město nevědělo, nebo se ztratil ten požadavek, že tady je vybudované dopravní 

hřiště a není k tomu zázemí. Nevěděli to. Dobře, tak co jste dělali, že jste netlačili na město? 

Proč jste tam nechodili, aby ty peníze uvolnili? 

 

Starosta: Měla byste změnit informátora. Pan doktor Šimoník z VŠB, který s vámi 

spolupracoval na projektu…..věta nedokončena 

 

Ing. Poštová: Bavíme se o penězích. 
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Starosta: Já vám odpovím na otázku. Pan doktor Šimoník, který je vedoucí katedry, který tam 

mimochodem do toho vašeho projektu nachystal pro intuitivní auta chráničky, tak s námi se 

spolupodílel na tlaku na město na odboru školství, abychom ty prostředky dostali, protože oni 

měli eminentní zájem si tady udělat zkušebnu na tyto intuitivní auta, pracují pro Škoda auto a 

dělají pro Smržovku. Byli jsme tam několikrát a máme jediný problém a paní ředitelka to 

potvrdí. My máme tři motory aut rozřezané horním paprskem, které leží na Vysoké škole 

Báňské, nejsme schopni to nikde umístit. Byli jsme u všech náměstků. Nevím, kdo vám ty 

informace podává, ale asi by se měl zamyslet sám nad sebou. 

 

Ing. Poštová: U investičního jste nebyli. 

 

Starosta: Byli jsme u všech náměstků s požadavkem o spolupráci a investici pro vybudování 

toho prostoru. Není to vůbec pravda to, co jste teď řekla. 

 

Ing. Poštová: U investičních náměstků? Vystřídali se tam dva, tak jste nebyli ani u jednoho. 

 

Starosta: Byli jsme tam. 

 

Ing. Poštová: A ten je asi nejdůležitější v této věci. 

 

Starosta: Znovu i pan kolega Dvorský vám řekl, že BePlan, do kterého obvod zapisuje 

prioritní akce, kdy je chce investovat a kdy je chce provádět. My jsme chtěli pokračovat, ale 

my nemáme 100 mil. Kč. Já jsem se snažil, co to šlo a našla se aspoň cesta k 40 mil. Kč přes 

sportovní agenturu. Tlačili jsme přes Vysokou školou Báňskou, přes školství, přes všechno. 

 

Ing. Poštová: To s tím nemá nic společného. 

 

Starosta: Má společného, je to součástí jejich participace. 

 

Ing. Hauptová: Já bych trochu zavzpomínala, protože od problému projektu, peníze a 

realizace uplyne opravdu dlouhá doba. Některé projekty jsou delší nebo finančně náročnější, 

některé ne. Co se týká kanalizace ve Svinově, tak OVaK určitě věděl v jak havarijním je 

stavu, protože tam rubali jednu přípojku za druhou a kdo se podíval na Porubku nebo na 

Mlýnku, tak věděl, jak je zanesená fekály a co tam v té vodě je, to byly splašky. Takže v roce 

2009 tak tady s panem zastupitelem Dvorským jsme se pustili do rekonstrukce kanalizace a 

vodovodu. Bylo to náročné a vždycky vám do toho přijde nějaký problém, se kterým vůbec 

nepočítáte. Mělo to být v důsledku odstranění důlních škod. Konečně ten dotační titul byl už 

dříve přede mnou a nijak se využil. Plochy, které tady jsou včetně hřiště už dávno mohly být 

udělány, protože odstranění důsledků důlních škod znamenalo, že se to dělá do úrovně 

pozemku. Takže se zvládnul ten projekt, ale nešlo ho realizovat, protože ministerstvo financí 

řeklo, když tam máte francouzské podílníky, kteří tenkrát byli v nájmu, tak ať něco uhradí 

oni. Nešlo to. Já nevím, proč město šlo tou cestou až do akciové společnosti, a proto se divím, 

že vůbec nějakou dotaci to ministerstvo na tu akci dalo. Teď když projdu kolem Porubky a 

budu se těšit, že i kolem Mlýnky, protože i tam jsou veškeré domy natáhnuté na tu 

rekonstrukci kanalizace. Užili jsme si své, je to dvanáct let a nikomu nevyčítám, že to nešlo, 

tak rychle. Byli tam další věci, které bránili realizaci toho projektu. A když se najde čas, že 

všechny projekty, které jsou v různé fázi rozpracování se mohou realizovat, proč ne? 

Představte si, jak je teď Svinov rozbombardovaný. Kde jedete, jak jedete tam je něco 

prokopané, pořád se něco děje. Problém projektová dokumentace a realizace je opravdu na 

dlouhé lokty. Ještě bych se chtěla vrátit k Třebovicím, protože taky jsem se ptala, jak na tom  
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jsou, když tam dělali komunikace a bylo mi panem starostou řečeno, že oni město neobtěžují 

drobnými žádostmi, protože mají větší daně z nemovitostí jako příjmovou položku a jedno po 

druhém si v klidu řeší sami. Vůbec se nedivím, že teď město řeklo dobře Třebovice po nás 

nechtěli nic tolik let, tak teď jim konečně dáme na tu sportovní halu. Každý obvod má něco, 

jak to město obtěžoval. Když my jsme něco chtěli, tak řekli „Svinov? Vždyť vy tu máte 

mosty, dálnici, mimoúrovňové křížení. Co pořád chcete?“. 

 

Ing. Wieluchová: To je právě naše mínus. My jsem v dopravním trojúhelníku. 

 

Ing. Hauptová: Já bych to dokončila. Jenom chci říct, že od toho nějakého problému, který 

vznikne, tady je ta naše doprava tak hustá, tak opravdu do projektu do té realizace a při 

dnešních cenách stavebních prací, bude delší doba. Nebojme se toho, všechno dojde. Já jsem 

se dočkala rekonstrukce kanalizace. 

 

Starosta: Co se týče Mlýnky, protože jsme nevěděli, jak dopadne jednání nebo ta prováděcí 

studie regulace Mlýnky, tak jsme byli s panem Mužíkem a byli jsme s firmou, která se byla 

podívat, jakým způsobem se čistí Mlýnka. Myslím, že to bylo i za paní Poštové, se dělalo 

vyčištění Mlýnky, je to už delší dobu, tak jsme se na to byli podívat s tím, že by se mohlo 

realizovat čištění Mlýnky leden, únor, a to z toho důvodu, že je zmrzlá atd., nebudou takové 

škody na majetku. Co se týče těch povrchů a nechtěl jsem do toho úplně zabřednout, ale jen 

pro informaci, abyste věděli. Všechny projektové dokumentace, které dělají síťaři, jsou 

založené na tom, že vykopou půlmetrový pruh a ten půlmetrový pruh zaasfaltují. Všechny 

komunikace děláme a máme požadavek a tlačíme na město na ty investice, o kterých jsme se 

tady bavili, tak tlačíme, aby se všechny pozemky a komunikace dělaly v plné šíři.  

 

Ing. Dvorský: Paní Wieluchová, poslouchejte, co tady říká pan starosta. 

 

Ing. Wieluchová: Ale my jsme to dělali taky. 

 

Ing. Dvorský: Ne, teď to řekl a vy se tady bavíte a zase nebudete vědět. 

 

Ing. Wieluchová: Tady nejste ve škole. Jak to dělá OVak, to není žádná novinka. 

 

Starosta: Ale vy musíte získat prostředky. 

 

Ing. Wieluchová: Co jste dělali celou dobu? 

 

Starosta: Taky jsme získávali prostředky. Ten vývoj těch povrchů rekonstrukcí bude 

pokračovat, kde bude na město požadavek znovu o další peníze na komunikace. 

 

Ing. Mitura: Já zavzpomínám taky. Když jsem byl ve funkci ředitele technického dvora a paní 

inženýrka si to ráda poslechne, ona tam chodila se mnou, tak jsem nechal zpracovat projekty 

na revitalizaci zeleně. Kde skončili? Vy jste byla starostka. Tam byly dotace z ministerstva 

životního prostředí. Bylo nastaveno, že 75 % půjde ze životního prostředí. Běžte se podívat na 

Rošického, kde byla naprojektována alej zastínění. Tam ty matky, co tam sedí na těch 

lavičkách, já bych vás tam posadil. Vy jste to zastavila a řekla, že to dělat nebudete. 

 

Ing. Wieluchová: To, co říkáte je absolutní nesmysl. My jsme dělali tady ten park, park za 

úřadem, dělali jsme pravou část Rošického, kde je hřiště na tu levou se už nedostalo. Nic jsem 

nezastavila. Tři nebo čtyři ty etapy se dělali. 
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Starosta: To už dneska nedořešíme. Můžeme vytahovat věci několik let staré, ale k ničemu to 

nebude. 

 

Mgr. Komorášová pozvala všechny přítomné na oslavu 110. výročí založení svinovské školy. 

 

Ing. Mališ poděkoval zastupitelstvu za spolupráci. 

 

Starosta: Dovolte, abych poděkoval všem zastupitelům za možnost mít to privilegium být 

v čele obvodu v tomto končícím období. Je to pro mě nezapomenutelná zkušenost. Měl jsem 

možnost se setkat s velmi zajímavými lidmi, navázat přátelství, rozšířit si znalosti o minulosti 

našeho krásného obvodu. Věřím, že volební kampaň na nové volební období všech 

politických stran budou v přátelském duchu a všichni chceme přeci to jediné, pořád zlepšovat 

náš milovaný obvod, proto vám všem přeji hodně štěstí v následujících volbách. Děkuji za 

pozornost a končím dnešní zasedání. 

 

Konec v 17:30 hodin. 

Zapsala: Lucie Fucimanová  

 

 

 

 

Ing. Radim Smetana                 

             starosta                

 

 

Ověřovatelé:  

 

Ing. Daniel Žitník: 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Ing. Eva Poštová, CSc.: 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zápis vyhotoven 22.09.2022 


